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Zop – Labdien. Gribēju painformēt ka

Labdien. Gribēju painformēt ka vakar 22 jūlijā jūras parkā nedega neviena no lielajām
laternām.
Bīriņu ielas galā pie saules laukuma gājēju pārejas arī laterne nedeg, ļoti bīstama situācija
veidojas pēc 21:00
Kapēc apstājusies bīriņu ielas būvniecība? Kad jābūt pabeigtam?


